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Vergaderstukken 88e Jaarvergadering (2018-2019) 
 
 
Datum: maandag 18 november 2019 
Aanvang: 20.00 uur 
 
Voor wie: Leden en ouders van jeugdleden 
 
 
Agenda: 
 

- Opening 
- Notulen Ledenvergadering 19 november 2018 
- Bestuursverkiezing* 
- Jaarverslagen 
- Kascontrole 

Pauze 
- Beleidsvoornemen & Begroting 
- Plannen voor verbouwing clubgebouw 
- Benoeming kascommissie 
- Rondvraag 
- Sluiting 

 
 
* Kandidaten cq tegenkandidaten dienen zich voor aanvang van de vergadering te melden bij 
een van de leden van het huidige bestuur. 

 
 
Bijlagen:  
Notulen 87e jaarvergadering, Jaarverslag vereniging, Jaarverslag ledenadministratie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
Notulen 87e jaarvergadering (maandag 19 november 2018) 
 
Opening 
Vergadering begint met een minuut stilte voor iedereen die ons het afgelopen jaar is 
ontvallen met in het bijzonder Jaap Draaisma. 
Theo wordt onderbroken in zijn opening en wordt gehuldigd voor zijn 25 jaar voorzitterschap 
van VOGIDO. Theo wordt voorzien van stropdas en nieuwe voorzittershamer. 
 
Theo haalt aan dat VOGIDO en ook andere verenigingen er qua fairplay niet goed op staat bij 
de KNVB en dat dit een zorg is van het bestuur. 
 
Notulen 86e jaarvergadering. 
Er zijn verder geen vragen of opmerkingen over de notulen. Ramon Nijhuis bedankt voor het 
samenstellen. 
 
Jaarverslagen  
Verslag vereniging, geen vragen. Ramon Nijhuis bedankt voor het samenstellen 
Verslag wedstrijdsecretaris, geen vragen. Jan wiersma bedankt voor het samenstellen 
Verslag ledenadministratie. 
Herman Kuipers ziet een daling bij de pupillen (O9). Vanuit vergadering wordt door Henk 
Bolhaar aangegeven dat dit wel een landelijke trend is. BIJ KNVB een daling van 15.000. 
Tevens. Rob Luiten geeft aan dat er wel 22 mini’s meetrainen maar nog geen wedstrijden 
spelen. Heeft zeker de aandacht.Hugo Smit bedankt voor het samenstellen. 
 
Bestuursverkiezing 
Jan Wiersma heeft aangegeven dat hij niet verkiesbaar is. Net als Theo Busch heeft Jan 
Wiersma een lange staat van dienst in het bestuur maar ook daarbuiten als leider, 
scheidsrechter (coördinator), kantine, terreinbeheer etc. Jan wordt door de vergadering 
bedankt voor zijn jarenlange inzet. Maar Jan blijft zeker nog actief op andere gebieden. 
 
Stephan Kamphuis en Theo Busch zijn verkiesbaar en worden herkozen. Van harte 
gefeliciteerd. Er hebben zich geen nieuwe kandidaten gemeld waardoor het bestuur als 
zestal verder gaat. Wel is er de wens om het bestuur uit te breiden. 
 
Nieuwe samenstelling: 
Theo Busch (Voorzitter) 
Ramon Nijhuis (secretaris) 
Willem Husken (penningmeester) 
Marco Bik (kernteam Voetbal) 
Rob Schuiling (sponsoring) 
Stephan Kamphuis (ICT) 
 
 
Geen pauze i.v.m. de wedstrijd van oranje tegen Duitsland. 
 
 
 
 

 



Financiële stukken 
Op verzoek van de vergadering worden de financiële stukken op hoofdlijnen besproken. 
Financiële stukken hebben ter inzage gelegen op donderdag voorafgaand aan de vergadering. 
 
Kascontrole 
Gerben de Wals geeft namens de Kascommissie aan dat de club er financieel goed voorstaat 
en dat we op de huidige voet over 2 jaar schuldenvrij zijn. Hij stelt voor om het bestuur 
decharge te verlenen voor het gevoerde beleid. 
 
 
Beleidsvoornemens 
 

- Ledverlichting op de speelveleden 
- Uitbreiding fietsenstalling 
- bestrating rondom de velden 
- Invoering rookvrij sportcomplex op zaterdag m.i.v. 1 januari 2019 

Martijn Zomerplaag geeft een toelichting. Met name van belang om elkaar aan te 
spreken op het rookgedrag en dat we het doen voor onze jeugd en hun toekomst. 

- Nieuwe Huisstijl om uitstraling VOGIDO te verbeteren 
Ramon geeft een toelichting over de totstandkoming van de nieuwe huisstijl en de rol 
die hoofdsponsor Creative ICT daarin heeft gehad. Bas Jansen geeft een toelichting 
op de nieuwe huisstijl. 
 

 
 
Begroting 
Het bestuur verwacht een bescheiden plus te draaien voor het komende seizoen met dien 
verstande dat we blijven inzetten op een substantiële aflossing op onze leningen.  
 
Benoeming kascommissie: 
Gerben de Wals (aftredend) 
Matthijs Lambeek (3e jaar) 
Bart Kats (2e jaar) 
Herman Puper  treed toe. 
 
Herman Kuipers (blijft reserve) 
 
Rondvraag: 
Herman Nijland  
Herman geeft aan dat er zondag achter niemand bij het terreinbeheer aanwezig was. Wie is 
aanspreekpunt. Bestuur geeft aan dat we op dit vlak onderbezet zijn en we op zoek zijn naar 
aanvulling.  
Henk Bolhaar  
Bedankt namens de vergadering het bestuur voor het gevoerde beleid. 

 
 
 
 
 

 



Jaarverslag vereniging 2018-2019 
 
Ook dit seizoen is er weer een hoop gebeurd en gepresteerd bij Vogido. Zowel op als buiten 
het veld. Onderstaand zullen we puntsgewijs het seizoen met jullie doornemen 
 
Sportief: Mannen 1 handhaaft zich op de valreep en JO19-1 degradeert uit de 4e Divisie 
Mannen 1 handhaaft zich op de laatste speeldag met een gelijke stand maar met een beter 
doelsaldo in de 2e klasse J. Vrouwen 1 red het net niet om via de nacompetitie te 
promoveren. 
 
Marcel Degenaar blijft ook het komende seizoen trainer van onze selectie.  
Helaas degradeert JO19-1 na een turbulent seizoen uit de 4e Divisie 
 
Nieuwe huisstijl 
Implementatie van de huisstijl in zowel de online uitingen als ook signing op het complex en 
aan de weg. 
 
Samenstelling projectgroep verbouwing clubgebouw (duo Martijn & Martijn) 
Onder leiding van Martijn Nijhuis samen met Martijn Homrighausen worden de eerste 
plannen gemaakt voor een re-style van ons clubgebouw. De nieuwe overkapping wordt 
direct concreet en uitgewerkt. Ook worden de wensen voor een nieuw interieur 
geïnventariseerd en en uitgewerkt. 
 
Huldiging Theo Busch (25 jaar voorzitter) 
Tijdens de nieuwjaarsreceptie wordt voorzitter Theo Busch gehuldigd tot erelid van de 
VOGIDO en ook nog eens benoemd tot Lid van Verdienste van de KNVB. Van Henk Bolhaar 
(oud voorzitter en tegenwoordig lid van de KNVB ledenraad) kreeg Theo de bijbehorende 
versierselen. 
 
Voetbal TV 
Op veld 2 is Voetbal TV aangelegd en m.i.v. het nieuwe seizoen beschikbaar om live via de 
app mee te kijken of later terug te kijken. 
 
Nieuwjaarsreceptie 
Tijdens de nieuwjaarsreceptie worden de onderstaande personen door voorzitter Theo 
Busch en het bestuur in het zonnetje gezet. Theo werd zelf door Willem Husken in het 
zonnetjes gezet en benoemd tot erelid van VOGIDO. Later werd Theo ook nog tot Lid van 
Verdienste van de KNVB benoemd. 
 
25 jaar lid: Gijs Walter, Edwin Nijboer, Harry Bakker en Xander Beunders 
40 jaar lid: Stephan Kamphuis, Patrick Suurenbroek, Jeroen Kloppers en Rabin Thani 
50 jaar lid: Ben Pikula, Paul Swam, Theo Busch en Benno Nijhuis  
60 jaar lid: Jan Suurenbroek 
70 jaar lid: Henny Wegdam en Willy Reijmerink 
Vogidoman van het jaar: Eddy Bruins. Naast zijn functie als leider en barman is hij al 25 jaar 
de vaste Sinterklaas voor zowel huisbezoeken als bij de eigen viering in het clubgebouw. 
 
 
 

 



Jan Wiersma neemt na 27 jaar afscheid van het bestuur 
Na 27 jaar is het voor Jan Wiersma tijd om een stapje terug te doen. Dit jaar heeft 
Jan besloten om zich tijdens de jaarvergadering niet herkiesbaar te stellen voor een 
nieuwe termijn. En daarmee komt een einde aan maar liefst 27 jaar lidmaatschap 
van het hoofdbestuur van VOGIDO. Een uitzonderlijke en historische periode. Jan 
heeft in die periode bijgedragen aan de groei en ontwikkeling van Vogido. Hiervoor 
zijn we Jan natuurlijk ontzettend dankbaar. 
 
Rabobank Clubkascampage 
Ook dit jaar heeft de Rabobank Clubkascampagne weer gezorgd voor een mooie 
bijdrage aan de vereniging. 
 
Club van 100 gaat Pannakooi realiseren 
De Club van 100 heeft besloten om met de binnengekomen gelden een pannakooi te 
realiseren. Het is helaas niet gelukt om deze nog gedurende het seizoen ook 
daadwerkelijk te plaatsen. Dit gaat zeer zeker op korte termijn alsnog gebeuren. 
 
Kennisgroep van start 
Op de achtergrond is er een kennisgroep gestart onder leiding van Ivar Hageman om 
het bestuur op bepaalde thema’s van adviezen te voorzien. De eerste focus was om 
te komen tot een formulering van het VOGIDO DNA en met name een praktische 
invulling daarvan. 
 
Voorbereidingen VOGIDO Voetbalacademie 
In de laatste fase van het seizoen 2018-2019 is hard gewerkt aan een nieuwe Vogido 
Voetbalacademie die verantwoordelijk is voor de trainingen van de pupillen bij 
VOGIDO. Rob Luiten heeft in eerder stadium aangegeven dat hij zijn werkzaamheden 
wilde minderen. Gelukkig hebben Lasse Zoetman en Eusebio Paol dat gat gevuld en 
inmiddels zijn we ook daadwerkelijk m.i.v. 2019/2020 gestart. En zijn we succesvol 
gestart. 
 
Afscheid van hoofdsponsor Creative ICT 
Na drie jaar heeft Creative ICT aangegeven het stokje over te willen geven. Gelukkig 
hebben we in Intrema een nieuwe hoofdsponsor gevonden en we bedanken Bas 
Jansen van Creative ICT. We hebben een leuke en betrokken hoofdsponsor gehad die 
ons verder heeft gebracht met onze huisstijl en online identiteit.  
 
Voornemens: 

- Overkapping terras afronden 
- Verbouwing clubgebouw onderzoeken en realiseren 
- Volgende stap maken naar een rookvrij sportcomplex 
- Het vogido gevoel (DNA) embedden in de vereniging (praktisch toepassen) 
- Succes van de VOGIDO Voetbalacademie uitbouwen en continueren 
- Aandacht voor het vrijwilligersbeleid en met name werving van vrijwilligers 
- Bestuur zichtbaar aanwezig in de vereniging 
- Invulling geven aan het getekende manifest in het kader van fairplay en respect 

 
 
 
 
 
 

 


